



Götalands Dartförbund

Dagordning Styrelsemöte

Torsdagen den 9:e november, videomöte

Medverkande: Petra Gustavsson

Linus Harrysson

Leif Karlsson

Birk Kamp

Joachim Estunger

Gösse Eriksson

- §1 Mötets öppnande
Ordförande öppnar mötet
- §2 Val av justeringsman för mötet
Gösse Eriksson och Linus Harrysson
- §3 Godkännande av dagordning
Mötet godkänner dagordningen
- §4 Föregående mötesprotokoll
Konstituerande möte var föregående protokoll. Inga påpekanden.
- §5 Rapporter och skrivelse
Fått inbjudan från RF Sisu Småland och Östergötland, Leif och Gösse är med på dessa.
- §6 Ordförande
Leif och Gösse medverkade på ordförandekonferens i Uppsala och rapporterar därifrån. Vart är svensk dart på väg? Man är överens med övriga distrikt.
- §7 Kassör
Vi beslutar att Joachim Estunger, Petra Gustavsson och Åsa från RF Sisu är de som kommer ha tillgång till kontot. Vi har fått ett bidrag från RFSisu. Petra har betalat en del räkningar. Flertalet föreningar har betalat sina räkningar, men inte alla.
- §8 Sekreterare
Var finns alla gamla protokoll? Leif undersöker det hela.
- §9 TK
Motala har haft sin tävling. Gunnebo har sin tävling den 25/11, upplagd på dartstaistik. Linus skickar info till Joachim angående sanktionsavgift o s v. DM finns upplagd på dartstatistik.
- §10 SK
Inte närvarande. Fått info om att Ronneby kommer dra sig ur serien.
- §11 JK
Birk undrar om det finns några öronmärkta pengar till juniorerna, detta finns inte. Man har fått söka pengar för detta och styrelsen har tagit beslut om godkännande



Götalands Dartförbund

eller inte. Vi bestämmer att vi ska göra en budget för detta. Finns pengar att söka från svenska dartsförbundet och även RF. Avvaktar info från svenska dartsförbundet angående eventuella ändringar för juniorspel. Leif skickar lista på vilka juniorer vi har i distriktet. Vi pratar också om hur vi ska kunna rekrytera nya juniorer.

§12 SvDF Licensprogram

På ordförandeträffen visade man nytt program, Cogwork. Vi enas om att vi tycker att dartstatistik fungerar mycket bra och hoppas det blir en fortsättning med detta.

§13 Riksserien

Hatstore Arena är bokad. SYAB är tillfrågade angående transport av banor, vill att vi återkommer i vår.

§14 Övriga frågor

Leif kollar med Mathias om han kan boka oss på ett julbord och möte som förra året då vi upplevde detta som väldigt bra.

§15 Mötet avslutas.

Petra Gustavsson

Gösse Eriksson

Linus Harrysson